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Miljonsatsning för ökad turism 
Hej! 
Vi läser i tidningen att Sundsvall ska satsa på turismen: 

• Lörudden i Njurunda ska få en helt ny hamn för att kunna ta emot fler 
båtar, en ny serviceanläggning, en ny bilparkering och en ny väg ner till 
hamnen. 

• Brämön i Njurunda ska få en ny hamnanläggning och en vågbrytare. 
Hamnbassängen i Norrhamn ska muddras och ett servicehus ska 
byggas. 

• Sundsvalls inre hamn ska få en husbilsparkering vid Södra kajen. 
• Galtströms bruk i Njurunda ska få en kajförstärkning. En utredning ska 

också sättas i gång för att se hur man kan göra området mer attraktivt 
och locka fler besökare. 

• Tjuvholmen ska få en ny båtbrygga för att kunna ta emot fler båtar. 
• Tranviken på Alnön ska få en ny båtbrygga. 

 
Detta är bra! Turism är en viktig och växande näringsgren, och rätt utformad 
kan besöksnäringen bidra till ett fortsatt eller ökat skydd av vår värdefulla 
natur. Det är ju knappast med kommersiellt tingeltangel vi kan konkurrera 
med andra destinationer, utan snarare med en upplevelserik natur. 
Vi hoppas därför att miljonsatsningen redan från början utgår från de regler 
och villkor som gäller. Samtliga föreslagna åtgärder förefaller beröra områden 
som omfattas av strandskyddsbestämmelser. Möjligen kan i vissa fall gällande 
detaljplaner ha tagit över strandskyddsreglerna. Vidare har Sundsvall en 
kustplan som identifierar skyddsvärda områden och skyddsbehov. 
Genom att ta hänsyn till de miljövärden och skyddsregler som finns kan man 
undvika att ärenden överklagas och, viktigare, se till att den natur som ska 
locka turister till vår vackra kust bevaras och bibehåller sin attraktivitet. Vi 
bidrar gärna med synpunkter på vilka värden som är viktiga att bevara och 
vilka skyddsåtgärder som kan behövas. 
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